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Dagsorden til Skole-, social- og sundhedsudval
gets møde tirsdag den 26. november 1996 kl. I l 15 
i mødelokale I på Rådhuset.

Medlemmer:
Anni Skov 
Annie Hansen 
Bent Vestergaard Jensen 
Hans Henning Bjørnsen 
Holger Andersen

Fra administrationen:

Bemærkninger:
Da der er orienteringsmøde om sundhedsplan
lægning SUND 97 fra kl. 09.00 til 11.00, starter 
udvalgets møde først kl. 11.15. Der vil efter mø
det blive serveret en lettere arbejdsfrokost.

Tidspunkt for mødets afslutning:

M / V -
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1.

Meddelelser fra formanden

1.

Frederikssund Sygehus fremsender opgørelse 
vedrørende ventedage for færdigbehandlede pa
tienter - somatik, pr. oktober 1996.
Endvidere fremsender Centralsygehuset Hillerød 
opgørelse vedrørende ventedage for færdigbe
handlede patienter - somatik og psykiatri pr. ok
tober 1996.

2.

Hjerteforeningen, Tobaksskaderådet og Kræftens 
bekæmpelse fremsender skrivelse, modtaget den 
8. november 1996, hvori der opfordres til øget 
samarbejde om en forstærket indsats på tobak
sområdet.
Kopi vedlagt.

3.

Udvalget skal i december 1996 besøge:
Pilehuset torsdag den 5/12 kl. 19.30. 
Kvindeprojektet tirsdag den 10/12 kl. 15.00. 
Lokaliseringsprojektet tirsdag den 17/12 kl.
15.00.

4.

Til udvalgets næste møde vil der foreligge en re
degørelse omkring SSP-udvalgets arbejde.
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2.

Optagelse til clagpleie/daginstitutioner

Forvaltningen fremlægger optageliste pr. decem
ber 1996.

Kopi vedlagt.
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3.

Ventelister i dagplejen 

J. nr. SSSF 16.04.01

Afgøres af Skole-,social- og sundhedsudvalget

I den senere tid har der været nogle borgere, som 
har klaget over, at der er venteliste til dagplejen. 
Ventelisten vedlægges i kopi.
Antallet af børn på ventelisten akkumelere må
ned for måned, idet der ikke kan forventes afgang 
af børn før skiftet til børnehave pr. 1. august 
1997 med mindre der er børn, som fraflytter 
dagplejen.
Udvalget anmodes om at drøfte, hvorvidt der kan 
ansættes flere dagplejemødre eller om enkelte 
dagplejere med 3-børnskontrakt kan udvides til 
4-børnskontrakter.
De økonomiske konsekvenser må i givet fald 
forelægges udvalget måned for måned.

Kopi vedlagt.
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4.

Analyse og vurdering af behov for særlige foran
staltninger for demente borgere i Skibbv kommu
ne

J. nr. SSSF 16.07.00 

Afgøres af byrådet

Genoptagelse af Sundhedsafdelingens rapport 
vedrørende analyse og vurdering af behov for 
særlige foranstaltninger for demente borgere i 
Skibby kommune, idet punktet blev udsat fra sid
ste møde, da Ældre- og handicaprådets udtalelse 
ikke kunne foreligge før Rådet havde holdt møde 
med
Ældre- og handicaprådets udtalelse foreligger og 
de udtaler, “at det er en udførlig og god rapport, 
og ønsker at søtte en snarlig øget indsats for de 
demente.
Specielt syntes Rådet, at oprettelse af prøveafsnit 
for 6 demente beboere på Nordhøj , er ønskeligt 
snarest at få etableret, men dog prøveafsnittes 
lokalefaciliteter er for små, men kan bruges til 
midlertidigt forsøgsområde.
Desuden mener Rådet, at oplysningsarbejde om 
demente, evt. ved det udarbejdede pjeceforslag 
om demente, snarest skal iværksættes.
Efter de foreliggende planer og den udarbejdede 
rapport på dementsområdet, ser Ældre- og handi
caprådet frem til og tror på, at forholdene både 
for demente beboere i plejeboligerne, men også 
for hjemmeboende kan blive bedret”.
Det indstilles.
at Sundhedsafdelingen får mulighed for at ind

rette et prøveafsnit i en fløj. Forsøget med ind
retning af prøveskærm holdes inden for egne 
økonomiske rammer. Herudover at en beboer
stue kan inddrages i forsøget, som fællesareal 
for beboerne.
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4. fortsat

Forsøget kan iværksættes, når sundhedsafde
lingen skønner det praktisk muligt.
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5.

Forslag til etablering af klageråd 

J. nr. SSSF 00.01A23

Afgøres af Skole-, social- og sundhedsudvalget

Genoptagelse af forslag til vedtægter for klageråd 
vedrørende den integrerede pleje.
Forslaget har været til udtalelse i Ældre- og 
handicaprådet, som havde følgende bemærknin
ger :
“Rådet kan ikke godkende forslaget til pjecen, da 
den ikke følger Socialministeriets lovbekendtgø
relse nr. 110 § 56 b. Rådet foreslår repræsentan
ter fra administrationen udarbejder vedtægterne 
sammen med medlemmer fra rådet for at rette 
misforståelser/fejl i vedtægternes ordlyd”. 
Forvaltningen har afholdt møde med Ældre- og 
handicaprådet og rettelser til pjecen er indarbej
det.
Det indstilles
at pjecen godkendes.
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6.

Brugerundersøgelse i tandplejen 

J. nr. SSSF 16.21.00 

Til orientering

Tandplejen har, i forbindelse med et kvalitets
udviklingsprojekt i tandplejen, udarbejdet spør
geskemaer til 3 forskellige årgange.
Tandplejen ønsker, at brugerundersøgelsen for
tæller følgende:
Er informationen fra tandplejen til børn, unge og 
for ældre tilfredsstillende?
Har kommunikationen mellem børn, unge, foræl
dre og tandplejen en passende form?
Videregiver tandplejen deres tandlægefaglige vi
den i passende form og omfang?
Har børn, unge og forældre et behageligt, mens 
de venter?
Hvorledes opleves tandbehandlingen og persona
let? '
Kan åbningstiden tilgodese børn, unge og foræl
dres behov?
Den gruppe som skal spørges er:
Forældre til børn på 5 år.
Forældre til børn i 6. klasse.
Alle elever i 9. klasse.
Resultatet af undersøgelsen vil blive forelagt ud
valget, når den er tilendebragt.
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7.

Dagplejen 

J. nr. SSSF 81.01 

Afgøres af byrådet

I forbindelse med budgetvedtagelsen er der ind
arbejdet en besparelse på dagplejen på kr. 
300.000. Samtidig ønskede byrådet en strammere 
styring af området.
Der er pr. 1.12.1996 følgende dagplejere ansat:
• 27 dagplejere med 4 børns kontrakt, dvs. 4 

fuldtidsbørn
• 3 dagplejere med 3-børns kontrakt, dvs. 3 

fuldtidsbørn og
• 17 dagplejere med kontrakt på 3 fuldtidsbørn 

og 1 deltidsbarn.
Der er således i alt 168 fuldtidspladser og 17 
deltidspladser.
Af opgørelse fra dagplejen pr. 1. november 1996 
fremgår, at der i alt er 52 deltidsbørn i systemet, 
dvs. at (52-17=) 35 deltidsbørn besætter fuld
tidspladser.
Problemet er opstået på den måde, at et barn, der 
har ønsket en deltidsplads, har fået en sådan, når 
der var en plads ledig, uanset at den ledige plads 
var en fuldtidsplads (f.eks. hos en dagplejer der er 
ansat på en kontrakt med 4 fuldtidsbørn).
Barnet må kun råde over pladsen i 32 timer om 
ugen, men kommunen betaler løn for en fuld
tidsplads, jfr. ansættelseskontrakten.
Dagplejen har undersøgt muligheden for at etab
lere “rene” deltidshjem, dvs. ansættelse af dagple
jere, der udelukkende skal modtage børn i 32 ti
mer om ugen.
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7. fortsat

Dagplejen oplyser, at der ikke vil være efter
spørgsel efter deltidspladser i “rene” deltidshjem, 
idet man skønner, at der højest vil være 2 - 4 
børn, der kan bruge en deltidsplads, hvis denne 
kun kan bruges i et fast tidsrum, og højest 6,4 
timer dagligt.
Efter en nøje gennemgang af området, er admini
strationen af den opfattelse, at en opstramning 
skal ske på den måde, at det sikres, at dagplejer
ne passer den kategori- og det antal børn, de be
tales for.
For at overholde budgettet, mener administatio- 
nen, at det er nødvendigt at meddele de forældre, 
der for tiden betaler for en deltidsplads, men be
sætter en fuldtidsplads (som de dog kun må bruge 
32 timer om ugen), at de pr. 1. januar 1997 råder 
over, og skal betale for en fuldtidsplads.
Ligeledes kan vi fremover ikke tilbyde 
(deltids)pladser, med mindre der er en sådan le
dig, dvs. at forældrene ikke kan få lov at bruge en 
deltidsplads hos en dagplejer, der ikke har en så
dan.
Det er administrationens opfattelse at budgettet 
kan holde, såfremt området styres meget 
stramt, jfr. ovennævnte, samt at belægningsgra
den er meget tæt på 100%, dvs. der må ikke være 
ledige pladser.
Det er meddelt dagplejen, at belægningen skal 
være så tæt på 100% som muligt, men det skal 
samtidigt oplyses, at der i nogle tilfælde kan op
stå “slip” (af et par ugers varighed), i forbindelse 
med, at et barn siger op, og et andet barn skal 
tilbydes pladsen.
Det indstilles:
at forældre, der for tiden betaler for- og råder 

over en deltidsplads, men besætter en fuld
tidsplads, pr. 1.1.1997 skal betale for en fuld
tidsplads.

at der ikke fremover kan tilbydes deltidsplads, 
med mindre der er en sådan ledig.
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8.

Retningslinier vedrørende udlån af Skibbussen 

J. nr. SSSF 16.04.04

Afgøres af Skole-,social- og sundhedsudvalget

I forbindelse med udarbejdelse af retningslinier 
vedrørende udlån af Skibbussen, besluttede ud
valget, at der skulle foretages en evaluering af 
retningslinierne i 1996.
Lederen af Skibbyssen udtaler, at de 8 punkter 
har fungeret godt og efter hensigten.
Det indstilles,
at der ikke ændres i retningslinierne.
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9.

Betaling for børnehave-og klubpladser i andre 
kommuner

J. nr. SSSF 16.06.00

Afgøres af Skole-, social- og sundhedsudvalget

2 familier har ansøgt henholdsvis i 1993 og 1994 
om dækning af bruttodriftsudgifterne for børne
nes ophold i en vuggestue i forbindelse med for
ældrenes arbejdsplads i København og klubplads 
på en skole i Bramsnæs kommune.
Den ene families barn er nu blevet 3 år( børneha
vealderen).
Forvaltningen har fået ansøgning fra Prins Hen
riks Skole, Den franske skole i København, om 
støtte til børnehave der. (er startet 29. august 
1996.
Beløbet udgør kr. 2.410,- pr. måned.
Den anden families barn har gået i skole i 
Bramsnæs kommune siden slutningen af 2. klas
se (1993), hvor barnet måtte skifte fra Feslev 
skole på grund af vanskeligheder med kammera
terne i Ferslev.
Bramsnæs kommune anmoder om betalingstil
sagn på bruttodriftsudgifterne udgjorde fra 15. 
januart til 15. juli 1995 kr. 1.645,- pr. måned.
Det indstilles.
at kommunen betaler for børnehave i Den fran

ske skole.
at klubbarnet af pædagogiske hensyn bør forblive 

i klub i Bramsnæs, men Skibby kommune kan 
pladsmæssig optage barnet i kommunens egen 
klubber.
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10.

Anmodning om børneuasningsgaranti 

J. nr. SSSF 16.06.00

Afgøres af Skole-, social- og sundhedsudvalget

Et forældrepar har anmodet om børnepasnings
garanti i forbindelse med at faderen søger børne
pasningsorlov senest den 1. april 1997. 
Forvaltningen har administrativt meddelt, at 
kommunen ikke giver pasningsgaranti efter endt 
orlov.
Faderen har anket sagen til Skole-, social- og 
sundhedsudvalget.
Det indstilles.
at afslag fastholdes, da kommunen ikke har pas

ningsgaranti og som følge deraf ikke giver 
pasningsgaranti efter endt orlov.
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11.

Skibby Skovbørnehave 

J. nr. SSSF 16.04.05 

Afgøres af byrådet

Skibby Skovbørnehaven har p.t. 22 børn, hvoraf 
det ene barn er fra Bramnæs kommune. 
Driftsaftalen blev godkendt i byrådet den 22. maj 
1996.1 aftalens punkt 3, 4. afsnit er anført “på 
basis af en opgørelse pr. 30. juni og 31. december 
af den gennemsnitlige faktiske indskrivning re
guleres tilskuddet den 28. januar og 28. juli, så 
tilskuddet pr. barn kommer til at stå i forhold til 
indskrevne børn og ikke i forhold til grundnor
meringen”.
Forvaltningen har foretaget denne regulering på 
baggrund af lister indsendt fra Skovbørnehaven. 
Skovbørnehaven har haft følgende antal børn i 
perioden 1. januar til 30. juni 1996:
Januar og februar 1996 13 børn,
Marts måned 17 børn,
April 19 børn,
Maj 20 børn 
juni 20 børn.
Skovbørnehaven får udbetalt kr. 50.016,67 pr. 
måned, herfra regnes kr. 6.085,- pr. måned til 
Unibank og der trækkes kr. 2.598,75 for formeget 
udbetalt i tilskud fra tidligere (ophører i august 
1997).
Da børnetallet i starten af året har været meget 
lavt, har Skovbørnehaven fået kr. 44.103,- forme
get i tilskud for perioden 1. januar til 30. juni 
1996.
I juli måned faldt børnetallet igen til 13 børn. 
Tallet steg herefter til 21 børn. Selvom børntallet 
forbliver uændret resten af året, vil Skovbørne
haven skulle tilbagebetale for meget modtaget 
tilskud for 1996. Beløbet vil andrage kr. 41.857,-.
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11. fortsat

Skovbørnehavens økonomi er sårbar. Såfremt de 
skal tilbagebetale formeget tilskud udover det de 
gør i forevejen, kan økonomien ikke hænge sam
men.
Problemet er, at personalet ikke bare kan afske
diges, når børnetallet falder.
Hvis børnetallet svinger så meget hvert år, vil 
børnehaven altid have problem med at skulle til
bagebetale for meget modtaget tilskud.
Det indstilles.
at der drøftes hvorvidt det for meget udbetalte 

tilskud skal tilbagebetales, 
at det drøftes om den nuværende aftale om til

skud skal fastholdes.

Kopi vedlagt.
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12.

Udviklingspuljen for Folke- og skolebiblioteker 

J.nr. SSSF 21.06 

Til orientering

Skibby kommune har, på baggrund af ansøgning, 
fået tildelt kr. 31.871,- til indkøb af udstyr til be
holdningsregistrering på Skuldelev og Ferslev 
skoler skolebiblioteker.
Udgiften andrager kr. 91.060,-, hvortil der gives 
35% fra udviklingspuljen.
Den resterende udgift vil skolerne forsøge at af
holde indenfor deres rammebudget.



SKOLE-, SOCIAL-
OG

SUNDHEDSUDVALGET

13.

Lokal læseplan for faget natur/teknik 

J. nr. SSSF 17.02.02 

Afgøres af byrådet

I henhold til folkeskolelovens § 44 stk. 8, har 
skolebestyrelsen kompetance til at fremkomme 
med forslag til nye læseplaner.
Faget natur/teknik er et nyt fag i folkeskolen.
På baggrund heraf fremsender Skuldelev skole 
forslag til en lokal læseplan for faget na
tur/teknik.
Forslaget er udarbejdet af fagets lærere ved sko
len, og indeholder dels en plan for fordeling af 
emner på årgange og dels en oppriotering af em
ner, hvor man kan tage udgangspunkt i forhold 
til skolens lokalområde.
Pædagogisk råd og skolebestyrelsen har anbefalet 
forslaget.
Ferslev skole og Marbækskolen følger Undervis
ningsministeriets vejledende forslag til læseplan 
på faget.
Beføjelsen til at godkende læseplaner kan delege
res til Skole-, social- og sundhedsudvalget, jvf. lov 
om kommunernes styrelse. I henhold til folkesko
leloven kan kompetancen yderligere delegeres til 
den enkelte skolebestyrelse. Det er forvaltningens 
opfattelse, at delegationen indtil videre bør ligge 
hos Skole-, social- og sundhedsudvalget.
Det indstilles.
at forslaget fremsendes til byrådet med anbefa

ling.
at godkendelse aflæseplaner delegeres til udval

get.
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14.

Legat 1996

J. nr. SSSF 00.06

Afgøres af Skole-,social- og sundhedsudvalget

“Skibby kommunes legat for værdige trængende”
er til udbetaling i december 1996.
Legatet kan søges af værdigt trængende familier
eller enlige kvinder og mænd.
På kontoen 846 00 010-06 indestår d.d. kr.
20 .000,-.
Det indstilles,
at formanden for Skole-, social- og sundhedsud

valget bemyndiges til at foretage uddelingen af 
legatet i samråd med chefen for Skole-,social- 
og sundhedsforvaltningen.
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15.

Redegørelse om vinterkørsel samt ansøgning om 
udskiftning af hiemmeuleiebil.

J. nr. SSSF 83.00

Afgøres af byrådet

Fra Sundhedsafdelingen fremkommer redegørel
se vedrørende vinterkørsel samt anmodning om 
udskiftning af hjemmeplejebil.
Ifølge den “bilplan”, der blev lagt i 1994, hvor det 
blev besluttet at udskifte bilerne ud 1 ad gangen 
over de næste 3 år og herefter 1 hvert år, anmo
des om, at den 814 år gamle Nissan, som har gået 
260.000 km, nu udskiftes.
Sundhedsafdelingen anmoder om, at udskiftnin
gen ikke bliver til en ny Corolla, men til en 4 
hjulstrækker. Den koster kr. 255.000,-. Sund
hedsafdelingen vil være i stand til at anvise kr. 
85.000,-. Ved gennemgangen af budgettet blev 
den anlægsudvidelse, som var ny hjemmeplejebil, 
sløjfet. Sundafdelingen anmoder om, at sagen ta
ges op igen bl.a. med baggrund i personalets sik
kerhed ved kørsel hele døgnet i vintersæsonen. 
Det indstilles.
at der indkøbes en bil, hvor Sundhedsafdelingen 

finansiere med kr. 85.000,- fordelt på konto 
53202500-07 tidligere overførsler, 53203106-03 
Tj.vogne (ikke rammekonto) kr. 10.000,- og 
konto 53203112-00 Tjv.vogne (ikke rammekon
to) kr. 25.000,-. Restbeløbet kr. 170.000,- ansø
ges af kassebeholdningen 801 00 009-04.
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16,

Regulering af priser på Servicenakken for 1997. 

J. nr. SSSF 16.07.00

Afgøres af Skole-, social- og sundhedsudvalget

Sundhedafdelingen fremsender forslag til regu
lering af priser på Servicepakken for 1997.
Der er en lille månedlig besparelse på budgettet 
på den samlede servicepakke i forhold til indevæ
rende år. Kostforplejningspriserne er tidligere 
godkendt i udvalget.
Det indstilles.
at forslag af 19. november 1996 godkendes.

Kopi vedlagt
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17.

Strategiplan for svgedagpengeområdet.

J. nr. SSSF 16.19

Afgøres af økonomiudvalget

På økonomiudvalgets møde den 12. november 
1996 blev det besluttet at der skulle udarbejdes 
forslag til en ny struktur i opfølgningen på dag
pengeområdet (strategiplan).
Forvaltningen har udarbejdet forslag til en ar
bejdsgang på området, men gør udtrykkeligt op
mærksom på, at opprioritering af dagpengeområ
det ikke kan ske med de ressourcer forvaltningen 
har til rådighed, idet omlægningen af forvaltnin
gens områder er foretaget.
Forvaltningen har vurderet om andre opgaver 
kan nedprioriteres. Der er ikke fundet nogen op
gaver der kunne udgå, uden at det vil svække 
kvaliteten i arbejdet så kraftigt, at det vil medfø
re anmærkninger.

Kopi vedlagt
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18.

Budgetrevision pr. 31. oktober 1996 

J. nr. SSSF 00.01003 

Afgøres af byrådet

På baggrund af regnskabsrapporten pr. 31. okto
ber 1996 over konto 3, undervisning og kultur og 
konto 5, social- og sundhedsvæsen, fremsender 
forvaltningen forslag til revision af budgettet for 
1996.

Konto 3: 
Merudgift 
Mindreudgift 
Mindreudgift

kr. 528.300, 
kr. 763.000. 
kr. 234.700,

Konto 5: 
Merudgift 
Merindtægt 
Merudgift

kr. 8.591.800, 
kr. 5.245.000. 
kr. 3.346.800,

Det indstilles
at forslagene anbefales.

Kopi vedlagt.
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19.

Møder i 1997 for Skole-.social- og sundhedsudval
get

J. nr. SSSF 00.01A10

Afgøres af Skole-, social- og sundhedsudvalget

Forvaltningen fremsender forslag til datoer for 
møder i Skole-, social- og sundhedsudvalget for 
1997.
Møderne lægges som hovedregel den sidste tirs
dag i måneden og der planlægges inden møder i 
juli måned. Mødetidspunkt kl. 09.15.
Datoerne bliver således:

Tirsdag den 28. januar 
Tirsdag den 25. februar 
Tirsdag den 25. marts 
Tirsdag den 29. april 
Tirsdag den 27. maj 
Tirsdag den 17. juni 
Tirsdag den 26. august 
Tirsdag den 30. september 
Tirsdag den 28. oktober 
Tirsdag den 25. november 
Tirsdag den 16. december.
Det indstilles.
at ovennævnte datoer godkendes.
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20.

Efterretningssager

a.
Referater af møder den 16. september, 1. oktober 
og 11. november i Ældre- og handicaprådet.



SKOLE-, SOCIAL- 
OG

SUNDHEDSUDVALGET
TILLÆGSDAGSORDEN

Dagsorden til Skole-, social- og sundhedsudval
gets møde tirsdag den 26. november 1996 kl. I l15 
i mødelokale I på Rådhuset.

Medlemmer:
Anni Skov 
Annie Hansen 
Bent Vestergaard Jensen 
Hans Henning Bjørnsen 
Holger Andersen

Dag og år Formandens Blad nr.initialer
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Fra administrationen:

Bemærkninger:

Tidspunkt for mødets afslutning:

kl
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TILLÆGSDAGSORDEN

1.

Lejekontrakt, bofællesskab. Saltsøvei 

J. nr. SSSF 16.07 

Til efterretning

Til efterretning forelægges orientering om for
handlinger vedrørende opførelse af bofællesskab 
på Saltsøvej. Forhandlingerne er resulteret i, at 
administrationen har valgt at meddele boligsel
skabet, at man desværre ikke kan fortsætte sam
arbejdet, fordi boligselskabets udlejnings vilkår er 
uacceptable for kommunen.
En adminstrativ arbejdsgruppe arbejder videre 
med at få bofællesskabet opført hurtigst muligt.

Notat af 25/11-96 fra kommunaldirektøren ved
lægges.


